
Obec Liptovská Lúžna 
____________________________________________________________________________________________________________________________ 

ZÁPISNICA  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Liptovská Lúžna 
konaného dňa 06. september 2019 

 

Prítomní:  Ing. Albín Husarčík, starosta obce 
 

Poslanci: Ján Švanda (odišiel o 18:20), PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Mgr. Martin Mihálik, 
Peter Veselovský, Kamil Weiss, Marek Bystričan, Mgr. Ivana Veselovská, Anna Mydliarová, Ing. 
Peter Veselovský   
 

Neprítomní: -  
 
Ďalší prítomní:  Ing. Simona Martošová - hlavná kontrolórka 
  Ing. Mariana Jarabová - zapisovateľka  
     
 
Program zasadnutia Obecného zastupiteľstva :        
       

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu rokovania   
3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov 
4. Určenie zapisovateľky 
5. Kontrola prijatých uznesení 
6. Rôzne 
7. Interpelácie poslancov 
8. Diskusia 
9. Záver 

  
K bodu 1. Otvorenie zasadnutia  

 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva (OZ) otvoril starosta obce Ing. Albín Husarčík o 17:00. Privítal všetkých 
prítomných a prečítal program. Skonštatoval, že počet prítomných poslancov je 9, teda OZ je uznášaniaschopné.  
 
K bodu 2. Schválenie programu OZ 
 

Návrh programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva : 
       

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu rokovania   
3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov 
4. Určenie zapisovateľky 
5. Kontrola prijatých uznesení 
6. Rôzne 
7. Interpelácie poslancov 
8. Diskusia 
9. Záver 
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Hlasovanie o návrhu programu rokovania Obecného zastupiteľstva :  
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, Ján Švanda, Peter Veselovský, Mgr. Martin  Mihálik, 
Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská, Anna Mydliarová, Kamil Weiss 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 0 

 
K bodu 3.  Schválenie návrhovej komisie a overovateľov  
  

Voľba návrhovej komisie 
 

Starosta obce do návrhovej  komisie navrhol poslancov : 

• predseda –  Ing. Peter Veselovský 

• členovia –    Mgr. Ivana Veselovská, Peter Veselovský 
 

Hlasovanie o návrhu na voľbu návrhovej komisie :  
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, Ján Švanda, Peter Veselovský, Mgr. Martin  Mihálik, 
Mgr. Ivana Veselovská, Anna Mydliarová, Kamil Weiss 
Proti: 0. 
Zdržal sa: Ing. Peter Veselovský 
Neprítomní: 0 

 
Overovatelia zápisnice 

 
Starosta obce za overovateľov zápisnice určil : 

• Anna Mydliarová 

• Kamil Weiss 
 

K bodu 4. Určenie zapisovateľky 
 
Za zapisovateľku bola starostom obce určená Ing. Mariana Jarabová 
 
 
K bodu 5. Kontrola prijatých uznesení 
 
Správu o kontrole prijatých uznesení podala hlavná kontrolórka (HK) Ing. Martošová.  
Informáciu hlavnej kontrolórky o plnení uznesení zo zasadnutia dňa 19.06.2019. Obecné zastupiteľstvo zobralo 
na vedomie.  – všetci prítomní poslanci boli za 

- Oznámila poslancom zaplatenie dlhu od p. Poliačikovej 
- Meandre života a kultúry v Liptovskej Lúžnej – majiteľ pozemku nesúhlasil so stavbou makety na jeho 

pozemku 
- Obytná zóna na ulici Ráztoky – ODI PZ zamietol žiadosť o obytnú zónu 

 
Správa o kontrolnej činnosti HK za rok 2018  

- predniesla HK - Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie.  – všetci prítomní poslanci boli za 
 

K bodu 6. Rôzne 
 

a) Žiadosť Júliusa Cáracha, Liptovská Lúžna 1244, o predĺženie nájmu v 24 b. j. – všetci prítomní poslanci 
boli za 

b) Žiadosť Veroniky Honesovej, Liptovská Lúžna 1244 o presťahovanie do bytu č 18 v 24 b. j.  – po prečítaní 
žiadosti sa poslanci zhodli na tom, aby starosta obce preveril stav bytu, aké má  možnosti pani Honesová 
- Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie.  – všetci prítomní poslanci boli za   
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c) žiadosť Metoda Črepa, Liptovská Lúžna 782, o odkúpenie obecného pozemku parcelné číslo E-KN 25147 
o celkovej výmere 57 m2 – starosta vysvetlil poslancom situáciu, že sa jedná o rovnaký pozemok, o ktorý 
žiadal p. Črep už v minulosti a neschválil sa mu. Rozdiel v žiadosti bol, že predtým napísal do žiadosti C- 
stav a teraz E- stav. Na minulom OZ sa rozhodlo, že daný pozemok sa nebude predávať. 
 

Hlasovanie o žiadosti Metoda Črepa, Liptovská Lúžna 782, o odkúpenie obecného pozemku parcelné 
číslo E-KN 25147 o celkovej výmere 57 m2 
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, Peter Veselovský, Mgr. Martin  Mihálik, Ing. Peter 
Veselovský, Anna Mydliarová, Kamil Weiss 
Proti: 0. 
Zdržal sa: Mgr. Ivana Veselovská, Ján Švanda 
Neprítomní: 0 

Uznesením č. 79/2019 Obecné zastupiteľstvo neschválilo Metodovi Črepovi, Liptovská Lúžna 782, 

odkúpenie neknihovaného pozemku – neknihovaných parciel č. E-KN 25147 o výmere 57 m2 

 
d) sťažnosť Ing. Júliusa Ondrášika, Liptovská Lúžna 1191, vo veci porušovania VZN č. 1/1993 o životnom 

prostredí – podaná žiadosť bola obcou postúpená komisii životného prostredia, výstavby, stavebného a 
verejného poriadku na prešetrenie – Predseda komisie sa vyjadril, že bol prešetriť danú sťažnosť, no 
žiadne porušovanie VZN o životnom prostredí nezistil. Odporučil teda, aby sťažovateľ doložil 
fotodokumentáciu, resp. videozáznam o porušovaní VZN, nakoľko na mieste nebolo možné zistiť 
oprávnenosť sťažnosti – všetci prítomní poslanci boli za 
 

e) žiadosť Niké, spol. s r. o., Ilkovičova 34, Bratislava , o vydanie súhlasu s prevádzkovaním kurzových 
stávok – poslanci OZ sa spoločne dohodli na obmedzení súhlasu na 2 roky  – všetci prítomní poslanci boli 
za 

 
f) žiadosť Rozálie Fortiakovej, Podhrádok, o zrušenie zmluvy zo dňa 22.10.2018 a vrátenie finančných 

prostriedkov vo výške 364,- €  - starosta obce vysvetlil situáciu – minulý rok sa schválil predaj 
neknihovaného pozemku p. Fortiakovej – po uzavretí zmluvy a zaplatení sumy sa podal na OÚ RK – 
katastrálny odbor návrh na zápis pozemku – OÚ však tento návrh zamietol, nakoľko je uvedený pozemok 
evidovaný ako vodná plocha, ktorá je nepredajná, na základe tohto zistenia nie je možné predať tento 
pozemok a teda je potrebné kúpnu zmluvu zrušiť a vrátiť p. Fortiakovej peniaze. – všetci prítomní poslanci 
boli za – zároveň týmto uznesením zrušili uznesenie č. 7/2018 zo dňa 22.02.2018 
 

g) odôvodnenie zrušenia Detskej ambulancie v Liptovskej Lúžnej od MUDr. Beáty Druskovej – starosta obce 
vysvetlil situáciu – detskej lekárke nevyhovuje pracovať v dvoch ambulanciách, ale iba v jednej. Horšie 
však je, že v súčasnosti je problém so všeobecnými lekármi, je ich nedostatok. Mgr. Martin Mihálik sa 
pýtal, že ku ktorému dátumu odchádza lekárka? – starosta mu odpovedal – že ukončenie zmluvy dala k 
31.08.2019, no nevie kedy sa vysťahuje- ešte tak neurobila a neodovzdala priestory. PhDr. Jaroslav 
Rakučák, DiS., PhD. – reagoval, že volal viacerým lekárom, ktorí mu tiež potvrdili, že dnes je to trend, aby 
sa sťahovali lekári z obcí bližšie k mestám. V okrese je 8 pediatrov, čo je strašne málo. Niektorí by mu 
vedeli aj vyčísliť, koľko by to stálo keby sem prišli, len chceli vedieť koľko by tu mali pacientov. Ale tento 
problém je skôr ekonomický. Anna Mydliarová sa rozprávala s MUDr. Druskovou, a jej prisľúbila, že bude 
ústretová k našim občanom, hlavne čo sa týka prípojov na autobusy. Kamil Weiss sa vyjadril v zmysle, 
aby sa zbúrala stará MŠ a namiesto nej sa postavilo multifunkčné stredisko aj s bytmi, aby tam mohli byť 
napr. aj lekári.  Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie.  – všetci prítomní poslanci boli za   
 

h) vyradenie osobného automobilu Citröen Berlingo RK510AM z dôvodu opotrebenia, Ing. Peter Veselovský 
navrhol, aby sa najskôr skúsilo predať. – všetci prítomní poslanci boli za 
 

i) presun v rozpočte – Kompostéry – starosta obce vysvetlil poslancom, že je potrebné presunúť peniaze 
z kapitálových výdavkov a príjmov na bežné príjmy a výdavky, nakoľko v žiadosti o platbu, ktorá sa 
posiela k dotácií, je uvedený tento výdavok a príjem ako bežný. Ďalej poslancom oznámil, že od pondelka 
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(9.9.2019) sa budú vydávať kompostéry pre každú domácnosť, ktorá má zaplatený poplatok za TKO. 
Marek Bystričan sa opýtal, či budú občania postihnutí za to, keď si neprevezmú kompostér – starosta 
odpovedal, že nie, je to len forma podpory domáceho kompostovania.  

 
j) žiadosť Miloslava Vierika, Liptovská Lúžna 366, na osadenie odtokového kanálu od RD č. 366 k hlavnej 

ceste- všetkým poslancom OZ bola e-mailom doručená žiadosť, ktorú prečítal Ing. Peter Veselovský – 
poslanci sa zhodli, že pôjde na miesto starosta obce zistiť situáciu a v prípade potreby sa osadí kanál. 
Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie.  – všetci prítomní poslanci boli za. Anna Mydliarová 
pripomenula problém na hlavnej ceste pri p. Srnkovi- starosta jej odpovedal, že je to hlavná cesta a tá je 
v Správe ciest LM. Marek Bystričan reagoval, že si prešiel viaceré mosty v obci a niektoré sú v stave, ktorý 
je nebezpečný, sú tam nebezpečné zábradlia a podobne. Starosta mu odpovedal, že sa najskôr riešia 
mosty, ktoré sú v havarijnom stave. Marek Bystričan na to reagoval, že to bude potrebné riešiť už 
v rozpočte. Kamil Weiss navrhol, aby sa navrhli cca 3 etapy, v ktorých sa opravia mosty. Mgr. Martin 
Mihálik sa opýtal, kto posudzuje statiku mostov – starosta mu odpovedal, že sa posudzujú opticky.  Ing. 
Peter Veselovský sa opýtal, či sa písalo Lesom SR na opravu cesty – starosta mu odpovedal, že áno, ale 
že sa tieto žiadosti riešia na začiatku roka. Osobne by však  cestu opravoval až potom, ako sa prekope 
optický kábel, aby sa neničil nový asfalt.  

 
k) Starosta obce informoval poslancov o zmenách dátumov konania zasadnutí OZ – 04.12.2019 sa 

zasadnutie OZ ruší. Zasadať sa bude 27.11.2019 o 17:00 h a 18.12.2019 o 15:00 h. 
 
K bodu 7. Interpelácie poslancov 
 
Mgr. Martin Mihálik 
 

- Bude sa realizovať chodník medzi Liptovskou Lúžnou a Liptovskou Osadou?- starosta mu odpovedal, že 
zatiaľ ho v tejto veci nik neoslovil, kataster je obce Liptovská Osada. Ing. Peter Veselovský sa opýtal, či 
by sme mohli vyvolať o tom diskusiu – starosta odpovedal, že áno, môže sa 

 
Marek Bystričan  
 

- Ako sa riešil problém so psami? – starosta mu odpovedal, že vola s OZ v Martine – momentálne budujú 
útulok, tak nechodia chytať psy, ale keď ho dobudujú, tak by prišli. Boli ochotní prísť, len teraz nemajú 
kapacity. V Ružomberku nechcú robiť odchyt, oni si do svojho útulku dávajú psy len zo svojho mesta.  
 

Kamil Weiss   
 

- Navrhol, aby sa riešila budova pri Kuľkoch – bývalý sklad uhlia. Blížia sa oslavy založenia obce, navrhol 
teda zapracovať financie do rozpočtu obce, aby sa mohol spraviť napr. plot, zbúrať budova. Keď sa 
rozprávali poslanci neformálne, tak sa dohodli, že budova u Kuľkov sa zachová , ale sklad by sa mohol  
zbúrať, mohlo by tam existovať napr. trhové miesto. Ing. Peter Veselovský sa pýtal, aká je výška 
rezervného fondu, lebo tu nastáva otázka, koľko by to stálo – búracie práce a podobne a je potrebné 
myslieť pri tvorbe rozpočtu, aby sa nechala vždy rezerva na nečakané udalosti. Starosta na to reagoval, 
že je potrebné nájsť konsenzus – či sa bude búrať, alebo rekonštruovať. PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., 
PhD. – sa vyjadril, že budovu u Kuľkov chce zachovať, ale okolie doriešiť, sklad zbúrať aj starú budovu 
MŠ. Peter Veselovský sa tiež priklonil k myšlienke zbúrania skladu, navrhol zavolať statika, aby sa vyjadril 
k budove u Kuľkov. Mgr. Martin Mihálik navrhol, aby sa pavilón MŠ zbúral po základy a postavilo nové 
multifunkčné stredisko. 

Hlasovanie o návrhu na zbúranie budovy skladu pri Kuľkoch :  
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, Peter Veselovský, Mgr. Martin  Mihálik, Ing. Peter 
Veselovský, Anna Mydliarová, Kamil Weiss, Mgr. Ivana Veselovská 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0. 
Neprítomní: Ján Švanda 

Uznesením č. 87/2019 Obecné zastupiteľstvo schválilo zbúranie budovy skladu pri Kuľkoch 
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Ing. Peter Veselovský  
 

- Navrhol, aby sa porozmýšľalo, či by obec nemohla zriadiť obecný podnik, napr. s.r.o. – obec by potom 
mohla sama stavať, napr. šatne OFK, taktiež by si rekonštrukcie sama robila, bude tu dosť práce, keď 
chceme búrať a prerábať, bude to efektívnejšie, mohli by tu byť zamestnaní ľudia z obce, treba to skúsiť. 
Mgr. Martin Mihálik – niečo podobné tu už bolo – VEPROS. Mgr. Ivana Veselovská sa vyjadrila, že teraz 
sa to robí cez verejné obstarávanie a firma, ktorá ho vyhrá nemusí mať odborníkov. Starosta na to 
reagoval, že existoval v minulosti VEPROS, ktorý fungoval na podobnej báze. Dnes je však problém 
s kvalifikovanými ľuďmi, remeselníkmi. Pokiaľ by sa našli šikovní ľudia, tak by ich obec prijala a nemusela 
by zakladať s. r. o. Ing. Peter Veselovský navrhol, aby sa vytvorila pracovná skupina, ktorá by sa tomu 
venovala, navrhol na túto činnosť stavebnú komisiu a on by sledoval ich činnosť. 

 
Marek Bystričan  
 

- Poslancom bol doručený e-mail od Mariána Oravca, Liptovská Lúžna 352, v ktorom žiadal o prešetrenie 
faktúry č. OFP2016/91/P – list prečítal Ing. Peter Veselovský v celom znení – vedúca kuchyne vysvetlila, 
ako vznikla celá situácia. Starosta obce sa vyjadril, že keby vedel o tejto žiadosti oslovil by aj Mgr. Martu 
Dudášovú, aby sa k danému problému vyjadrila. Mgr. Martin Mihálik navrhol, že ak je to možné, faktúra 
nech sa rozpíše na položky + zavolať p. Oravca na obecný úrad a konfrontovať ho. Zároveň odporučil p. 
Oravcovi uhradiť predexekučnú upomienku. Mgr. Ivana Veselovská navrhla, aby bola objednávka 
prísnejšia a napísať do nej, že ceny sa hýbu. Marek Bystričan sa vyjadril, že bola aj v minulosti sťažnosť 
– na hasičskom plese bolo nedostatok porcií. Mgr. Martin Mihálik mal tiež jednu sťažnosť – na kare si 
nemohli vybrať jedlo. Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie.  – všetci prítomní poslanci boli za,  
nehlasoval Peter Veselovský.  

 
Starosta obce   
 

- Navrhol presun financií z rezervného fondu na rekonštrukciu kinosály KD vo výške 100 000,- EUR . Ing. 
Peter Veselovský sa opýtal, či je na to projekt, koľko je peňazí v rezervnom fonde -starosta mu odpovedal, 
že sa na ňom pracuje a je potrebné robiť výberové konania. V rezervnom fonde bolo k 19.06.2019 
520 177,61 EUR . Marek Bystričan sa opýtal, či sa budú dávať aj protihlukové okná od fary – starosta mu 
odpovedal, že okná sa meniť nebudú. Ing. Peter Veselovský navrhol, aby sa o tomto hlasovalo nabudúce 
a chcel, aby sa rozposlali materiály do 25.09.2019  - poslanci sa dohodli na zasadnutí OZ ku kinosále dňa 
02.10.2019 o 17:00 h.  

 
PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD.  
 

- Ako je to s čistením korýt riek – starosta mu odpovedal, že rieky sú v správe štátnych lesov okrem Ráztok, 
väčšinou to obec robí na vlastné náklady. Lesy uprednostňujú povodňové oblasti.  

- Svetlo u p. Midriaka – starosta mu odpovedal, že tam nie je stĺp, tak uvažujú o variante, že by sa len 
natočilo svetlo z cesty.  

- Komisia na ochranu verejného záujmu nie je dobre zložená, majú tam byť zástupcovia všetkých strán 
a môže mať aj viac ako 3 členov – preverí kontrolórka 

 
Mgr. Martin Mihálik  
 

- Projekt na parkovisko pri MŠ je ako na tom?  - starosta mu odpovedal, že sa rieši 
- SZPB vraj poslali pozvánky na oslavy SNP – nič im neprišlo – starosta odpovedal, že čo prišlo išlo na 

stránku obce 
 
Anna Mydliarová  
 

- Navrhla, aby sa svietilo na všetkých cintorínoch – starosta jej odpovedal, že na stredný cintorín sa robia 
projekty + k domu smútku a WC, stromy okolo cintorínov sa riešia, no niektoré nemôžu byť vyrúbané, 
pretože držia svah a ich odstránením by mohla nastať erózia. Orežú sa.  
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Ing. Peter Veselovský  
 

- Prečo nesvieti celú noc verejné osvetlenie? Koľko to stojí? – starosta mu odpovedal, že sú rôzne názory 
na svietenie, jedni chcú, aby sa svietilo celú noc, iní nie. Zistí sa, koľko to obec stojí 

- Prečo starosta potrebuje mať väčší plat ako primátor mesta Dolný Kubín? – Mgr. Martin Mihálik mu 
odpovedal, že mesto Dolný Kubín je v nútenej správe, preto má primátor taký plat. Starosta obce sa 
vyjadril, že má určený plat podľa zákona, on má však názor, že sú skupiny ľudí, ktoré by mal zákon riešiť. 
Plat je adekvátny zodpovednosti.  

 
Kamil Weiss  
 

- Neprišla mu pozvánka na stretnutie so zložkami ohľadom VZN o dotáciách – oslovovali sa len zložky a tie 
sa stretli s navrhovateľmi VZN- Mgr. Ivana Veselovská sa vyjadrila, že stretnutie dopadlo veľmi dobre, 
zapísala si návrhy a pripomienky, ktoré zapracuje. Starosta upozornil, že ešte je platné staré VZN 1/2006, 
podľa ktorého sa majú podávať žiadosti o dotáciu do 30.09.2019. Poslanci chceli, aby obec poslala 
upozornenie o termíne podania žiadostí.  Následne sa poslanci OZ zhodli v tom, že stretnutie so zložkami 
v októbri už nemá význam a zrušili uznesenie č. 56/2019 bod B zo dňa 19.06.2019 – všetci prítomní 
poslanci boli za. 

 
K bodu 11. Diskusia 
 
Starosta obce  
 

- Oznámil termín osláv 350. výročia založenia obce = 08.08.2020. – kto by mal podnety, všetky sú vítané 
 
Mgr. Ivana Veselovská  
 

- Opýtala sa, či musí OZ zasadať len na obecnom úrade, alebo môže mať aj výjazdové zasadnutie – 
starosta jej odpovedal, že OZ môže zasadať kdekoľvek v katastri obce. Mgr. Ivana Veselovská na záver 
pozvala poslancov do nového centra, ktoré vytvorila. Bude tam materské centrum, cvičenie, jazyková 
škola ... menšia recepcia. Termín ešte upresní. 

 
K bodu 12.   Záver 
 
Starosta obce poďakoval poslancom za účasť a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva o 20:45 hod.  
 
 
 
Ing. Albín   H u s a r č í k      Ing. Mariana   J a r a b o v á       
starosta obce Liptovská Lúžna     zapisovateľka  
 
 
 
Liptovskej Lúžnej, dňa 06. septembra 2019 
 
 
 
O V E R O V A T E L I A  :   

 
 
Anna              M Y D L I A R O V Á  
 
 
 
 

    Kamil            W E I S S    


